
Zápisnica 
z 15. zasadnutia Obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo 08.07.2008 v zasadacej 

miestnosti  OcÚ o 18.00 h 
 
 
Prítomní:  starosta obce: Zoltán Gyepes 
                   poslanci OZ:    Jozef Balko, Štefan Hamar, Ing. Dušan Lydik, 
                                             Silvester Pastier, Tibor Tóth, Ing. Gejza Varga, František Gyepes 
 
 
Program:  1.Zahájenie a procedurálne veci 
                  2. Kontrola uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia 
                  3. Interpelácia 
                  4. Zapojenie sa do  pilotného projektu – Energetická efektívnosť vo verejných budovách 
                  5. Rôzne 
                  6. Diskusia 
                  7 .Uznesenie OZ 
                  8. Záver 
 
1. Zahájenie 
Riadne zasadnutie otvoril a prítomných poslancov privítal starosta obce Zoltán Gyepes. 
Poslanci OZ schválili návrhovú komisiu:  Tibor Tóth 
                                                                         Ing. G. Varga       
a overovateľov zápisnice:  František Gyepes 
                                                 Jozef Balko 
 
2. Kontrola z uznesenie z predchádzajúceho zasadnutia OZ . 
O Z  s c h v á l i l o : 
96. Všeobecné záväzné nariadenie obce o vyhlásení  záväzných častí územného plánu obce. 
97. Vypracovaný územný plán obce Dolné Obdokovce.  
98. Poskytnutie finančného príspevku na maľovku miestneho kostola v čiastke 150.000,- Sk 
O Z   s a   z a v ä z u j e: 
99. Raz za rok preskúmať schválený územný plán obce Dolné Obdokovce, či nie sú potrebné zmeny 
alebo doplnky. 
 
3. Interpelácia. 
a) Ing. G. Varga -  mohli by sa urobiť nejaké kroky vo vymieňaní autobusových čakární, na čo starosta 
odpovedal, že sa informoval. Tieto novšie čakárne sú väčšinou presklené – nákup treba zvážiť, hlavne 
výber zastáviek s kvalitnou konštrukciou a celkovo pevnou výbavou ako sú lavice na sedenie. Treba 
tento zámer uskutočniť, čakárne sú zastaralé. Starosta dal zakúpenie čakární na hlasovanie. 
Hlasovanie: jednohlasne schválené. 
b) Ing. G. Varga – navrhol  do Všeobecného záväzného nariadenia obce zakotviť  vyššiu daň za 
neobývané domy a nevyužité stavebné pozemky. 
c) F. Gyepes -  prečo sa nepokračuje s výstavbou novej bytovky. Starosta odpovedal, že kvôli 
dovolenke. 
 
4. Zapojenie sa do pilotného projektu – Energetická efektívnosť vo verejných budovách. 
 a) Starosta obce oboznámil poslancov o zapojení sa do pilotného programu , ktorého cieľom je 
zníženie energetickej náročnosti prevádzky  verejných budov ako  je zlepšenie  tepelno-technických 
vlastností budov, modernizácia vykurovania, vnútorného osvetlenia, efektívna dodávka tepla. 
Starosta dal uvedený návrh zapojenie sa do pilotného programu na hlasovanie. 
Hlasovanie: jednohlasne schválené. 



b) Ing. D. Lydik sa zaujímal o pozemok na Bikarétje ohľadom výstavby rodinných domov. Starosta 
odpovedal, že  vlastníctvo uvedeného pozemku je prevedené  na obec . 
c) Starosta  informoval  poslancov o nižšej návštevnosti žiakov v triedach v miestnej Základnej škole.  
Mohlo by sa uvažovať o zlúčení kompetencií  riaditeľstiev spolu s Materskou školou. Ing. G. Varga - je 
potrebné aby riaditeľky zaujali také stanovisko aby sa návštevnosť žiakov, detí vo všeobecnosti 
zvyšovala. Poslanci sa dohodli aby obidve riaditeľky budú pozvané na nasledujúce riadne zasadnutie 
OZ a túto tematiku prehodnotia.   
d) Nakoľko sa štvrťročne  prejednávajú odmeny starostovi, poslanci schválili odmenu starostovi vo 
výške 30 % z mesačnej mzdy s platnosťou do konca roku 2008. 
Hlasovanie: jednohlasne schválené. 
e) Starosta všetkých prítomných poslancov obce informoval o možnosti vytvorenia zberného dvoru 
v obci, ktorý by sa vybudoval pri čistiarni odpadových vôd.  Na základe projektu, ktorý rieši zlepšenie 
situácie v oblasti ochrany a kvality životného prostredia by sa mohli získať finančné prostriedky na 
realizáciu stavby  „Zberný dvor Dolné Obdokovce“. Starosta obce dal na hlasovanie predloženie 
žiadosti  o   NFP na projekt „Zberný dvor Dolné Obdokovce“. 
Hlasovanie: jednohlasne schválené. 
f)  Ing. G. Varga- sa zaujímal o opravu starej Babindolskej cesty. Treba ju sprejazdniť aspoň navozením 
stavebného odpadu aby ju občania mohli využívať. Táto trasa je zaujímavá, nakoľko je kratšia 
doprava do  blízkych obcí, do Vrábel. Starosta – naskytla sa ďalšia ponuka na uskutočnenie tohto 
zámeru s tým, že služby ako sú stroje a doprava sa budú hradiť z vlastných zdrojov a dal návrh na 
hlasovanie na opravu /rekonštrukciu/ starej Babindolske cesty. 
Hlasovanie: jednohlasne schválené. 
g) Plnenie rozpočtu za rok 2007 ako i záverečný účet obce predložila p. Beneová. Na základe 
uvedených  podkladov starosta  plnenie rozpočtu obce na r. 2007 a záverečný účet obce dal na 
hlasovanie.  
Hlasovanie: jednohlasne schválené. 
h) Starosta obce – informoval a prečítal poslancom „Plán obce Dolné Obdokovce na zavedenie eura“ , 
ktorý pozostáva aj zo zodpovednosti za hladké zavedenie eura na úseku všetkých kompetencií 
a právomocí. Po  oboznámení obšírneho spisu uvedený  plán starosta obce dal na hlasovanie. 
Hlasovanie: jednohlasne schválené. 
 
5. Rôzne. 
Obecný úrad obdržal od p. Veroniky Ivančíkovej a od Ladislava Paulisa písomné sťažnosti, ktoré 
starosta prečítal poslancom a uviedol, že sú zaslané právnikovi na vybavenie. 
 
6. Diskusia. 
Bez diskusie. 
 
8. Záver. 
Starosta obce sa všetkých prítomným za ich účasť poďakoval a ukončil zasadnutie Obecného 
zastupiteľstva.  
 
Overovatelia zápisnice: 
 
 
František Gyepes     ................. 
 
Jozef Balko                ................. 
 
 
 
 



7. Uznesenie OZ zo dňa 08.07.2008 
O Z  S c h v á l i l o: 
100. Predloženie žiadosti o zapojenie sa do pilotného projektu „Energetická efektívnosť vo verejných 
budovách“. 
101. Zakúpenie autobusových čakární. 
102. Odmenu starostovi obce vo výške 30 % z mesačnej mzdy s platnosťou do konca roku 2008. 
103. Realizáciu a  žiadosť o NFP na projekt „Zberný dvor Dolné Obdokovce“. 
104. Opravu starej Babindolskej cesty. 
105. Pozvanie riaditeľky ZŠ a MŠ Dolné Obdokovce na nasledujúce riadne zasadnutie OZ. 
106. Záverečný účet obce a výkaz o plnení rozpočtu  obce Dolné Obdokovce za rok 2007. 
107. Plán obce Dolné Obdokovce na zavedenie eura. 
 
O Z   b e r i e    n a   v e d o m i e : 
108. Prevod majetku pozemku „Bikarétje“ z vlastníctva JRD Dolné Obdokovce do vlastníctva obce        
         Dolné Obdokovce. 
 
 
 
 


